
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 
Από  το  αριθ.02/19-2-2014  πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  

Αριθ. Απόφασης 39Α                                Περίληψη 
Εξουσιοδότηση της Νομικής Υπηρεσίας του Δήμου Ξάνθης 
περί εμπροθέσμου ασκήσεως ενώπιον του Συμβουλίου της 
Επικρατείας, αιτήσεως ακύρωσης και αναστολής εκτέλεσης 
κατά της απόφασης περί μετεγκατάστασης του καζίνου 
Ξάνθης στην Αλεξανδρούπολη 

  
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 19 Φεβρουαρίου 2014 ημέρα Τετάρτη και ώρα 
18:30, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των 
συνεδριάσεων του, ύστερα από την αριθ.πρωτ.9045/14-2-2014 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του 
Δημοτικού Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου, και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου 
Δημαρχόπουλου Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της 
ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 28 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν 
4) Βασιλούδης Ηλίας 
5) Βορίδης Δημήτριος 
6) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος 
7) Δρεμσίζης Ιωάννης 
8) Ηλιάδης Θωμάς 
9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
10) Καλογερής Κρίτων 
11) Καραγιαννίδου – Πατσατζή Σοφία 
12) Κολλάρος Γεώργιος 
13) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
14)  Μούρκας Χρήστος  
15) Μπένης Δημήτριος 
16) Ξυνίδης Αθανάσιος 

 

 
17) Παναγιωτίδης Γρηγόρης 
18) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
19) Παπασταματίου Γεώργιος 
20) Πατσίδου Δέσποινα 
21) Πούλιος Χρίστος 
22) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
23) Ταρενίδης Παναγιώτη 
24) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
25) Τοπ Ισμέτ 
26) Φανουράκης Εμμανουήλ 
27) Φωτιάδης Νικόλαος 
28) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 
 
 
  
 
                                 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Ανταμπούφης Νικόλαος 
2) Μαζαράκης Σπύρος 
3) Μπεκτές Σαμπρή 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και 
προσκλήθηκαν νόμιμα) 

4) Τσέπελης Εμμανουήλ 
5) Φιλίππου Φίλιππος 
 
 

 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης, οι Πρόεδροι των Τοπικών 
Κοινοτήτων Δαφνώνα κ. Σιδηρόπουλος Δημήτριος και Νεοχωρίου Κυριακού Θεοδόσιος και ο Πρόεδρος της 
Δημοτικής Κοινότητας Κιμμερίων κ. Μπαντάκ Μπεσήμ 
 
Γίνεται μνεία ότι οι δημοτικοί σύμβουλοι Αγκόρτσας Απόστολος και Κολλάρος Γεώργιος προσήλθαν κατά 
την συζήτηση του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης 
 
Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος ανακοίνωσε στο σώμα ότι με την παρ.7 του άρθρου 67 του 
Ν.3852/10 ορίζονται τα εξής: «7.Ο πρόεδρος καταρτίζει την ημερήσια διάταξη. Στην ημερήσια διάταξη 
αναγράφονται υποχρεωτικά και όλα τα θέματα που προτείνει ο δήμαρχος, η εκτελεστική επιτροπή, καθώς 
και η οικονομική επιτροπή και η επιτροπή ποιότητας ζωής. Το δημοτικό συμβούλιο έχει δικαίωμα να 
αποφασίζει, μετά από σχετική πρόταση-εισήγηση του προέδρου ή του δημάρχου ή συμβούλου επικεφαλής 
δημοτικής παράταξης και χωρίς συζήτηση, με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών 
του, ότι ένα θέμα το οποίο δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη είναι κατεπείγον, να το συζητήσει 
και να πάρει απόφαση γι' αυτό με την ίδια πλειοψηφία, πριν από την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων 



της ημερήσιας διάταξης. Κατά προτεραιότητα και πάντα μετά τον δήμαρχο εκφράζουν τις απόψεις τους οι 
επικεφαλής των παρατάξεων, σύμφωνα με τη σειρά εκλογής.» 

Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος εισηγούμενος το θέμα της εκτός ημερήσιας διάταξης, έτσι 
όπως καταρτίστηκε από τον Πρόεδρο και συμπεριλαμβανομένων των θεμάτων που πρότεινε ο Δήμαρχος 
είναι το εξής: 
1) Εξουσιοδότηση της Νομικής Υπηρεσίας του Δήμου Ξάνθης περί εμπροθέσμου ασκήσεως ενώπιον του 

Συμβουλίου της Επικρατείας, αιτήσεως ακύρωσης και αναστολής εκτέλεσης κατά της απόφασης περί 
μετεγκατάστασης του καζίνου Ξάνθης στην Αλεξανδρούπολη 

Για τους παραπάνω λόγους, φρονώ ότι θα πρέπει να τεθεί πρώτα αυτό το θέμα προς συζήτηση, παρά το ότι 
δε συμπεριλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του, που προκύπτει από τα 
στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης του ζητήματος. 
Με βάση τα παραπάνω σας καλώ να ψηφίσουμε σχετικά  
Το Δ.Σ. αφού έλαβε υπόψη του 
 την εισήγηση του προέδρου,  
 την παρ.7 του άρθρου 67 του Ν. 3852/10  
 το περιεχόμενο του θέματος το οποίο αν και δεν περιλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη πρέπει να 

συζητηθεί κατά προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του. 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Την συζήτηση του θέματος που αφορά την «Εξουσιοδότηση της Νομικής Υπηρεσίας του Δήμου Ξάνθης 
περί εμπροθέσμου ασκήσεως ενώπιον του Συμβουλίου της Επικρατείας, αιτήσεως ακύρωσης και 
αναστολής εκτέλεσης κατά της απόφασης περί μετεγκατάστασης του καζίνου Ξάνθης στην 
Αλεξανδρούπολη» παρά το ότι δε συμπεριλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη, λόγω της κατεπείγουσας 
φύσης του, που προκύπτει από τα στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης του ζητήματος.  
Στην συνέχεια ο Πρόεδρος είπε τα εξής:  

«Από τη στιγμή που το δημοτικό Συμβούλιο με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού 
των μελών του αποφάσισε ότι το εν λόγω θέμα είναι κατεπείγον, θα αποφασίσει επί του συγκεκριμένου 
θέματος επίσης με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του» και έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου έδωσε τον λόγο στον εκπρόσωπο των εργαζομένων του ΚΑΖΙΝΟ Ξάνθης ο οποίος είπε τα 
εξής:  

«Κατ’ αρχάς να σας ευχαριστήσουμε που δεχτήκατε να βάλετε εκτάκτως το αίτημά μας στο 
Δημοτικό Συμβούλιο για συζήτηση. Αυτό λοιπόν που ζητάμε από το ΔΣ Ξάνθης είναι να σταθεί δίπλα μας 
στην προσφυγή προς το Συμβούλιο Επικρατείας που θα κάνει το σωματείο μας και οι εργαζόμενοι 
εναντίον της απόφασης της Υπ. Τουρισμού κ. Κεφαλογιάννη και του προέδρου της Επιτροπής Παιγνίων. 
Άλλωστε ο κ. Δήμαρχος το θέμα το γνωρίζει και ο ίδιος καλά γιατί παραβρέθηκε το Νοέμβριο στην Αθήνα 
όταν συναντήσαμε τον Πρόεδρο της Επιτροπής. Από τότε βάλαμε τις ενστάσεις μας ως σωματείο και του 
είπαμε ότι για εμάς είναι παράνομη η απόφαση μετεγκατάστασης γιατί υπάρχουν και αποφάσεις  της 
ολομέλειας του νομικού συμβουλίου του Κράτους από προηγούμενα αιτήματα υπουργών που ζητούσαν 
την άποψη της ολομέλειας για την μετεγκατάσταση άλλων επιχειρήσεων και ήταν όλα αρνητικά. Επίσης 
εδώ τίθεται και ένα μεγάλο θέμα, ότι χάνεται από την πόλη μας μια μεγάλη επιχείρηση, χάνονται 120 
θέσεις απασχόλησης κι αυτό που ισχυρίζεται ο Πρόεδρος της εταιρίας ότι αν δεν έφευγε από εδώ θα 
έκλεινε η επιχείρηση κι αυτό ψευδώς το επικαλείται γιατί στις 23/8/13 μας έστειλε εξώδικο, μας 
ανακοίνωσε ότι κλείνει την επιχείρηση, μας κάλεσε σε διαβουλεύσεις για ομαδικές απολύσεις, δεν 
μπόρεσε νομικά να το τεκμηριώσει αυτό και κατόπιν σκέφτηκε την μετεγκατάσταση. Γιατί πιστεύει ότι η 
απόσταση των 100χλμ που είναι τώρα η Αλεξανδρούπολη, δηλαδή 200χλμ καθημερινά θα είναι 
αναγκασμένοι να διανύουν οι εργαζόμενοι, αυτό θα τους εξαναγκάσει σε παραίτηση. Άρα λοιπόν θα 
γλυτώσει και τις αποζημιώσεις και τους μισθούς. Η επένδυση που έκανε στην Αλεξανδρούπολη είναι 
αστεία γιατί νοίκιασε μια αίθουσα, έβαλε μια μοκέτα άρα λοιπόν μπορεί μετά από λίγο χρονικό διάστημα 
να επιστρέψει αν έχει απαλλαγεί από εμάς. Όλα αυτά λοιπόν είναι τερτίπια του κ. Πυλλαδάκη. Τα 
οικονομικά στοιχεία της επιχείρησης ήταν από το καλό στο καλύτερο, σας ενημερώνω το 2013 έκλεισε το 
καζίνο με αύξηση 6,5% , όλα τα άλλα καζίνο έκλεισαν με μείωση στα μεικτά κέρδη των τυχερών 
παιχνιδιών. Ο Ιανουάριος του 2014 είχε αύξηση 22% στα μεικτά κέρδη έναντι του Ιανουαρίου του 2013» 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης κ. Μιχαήλ Στυλιανίδη ο οποίος 
είπε: «Η νομική υπηρεσία του Δήμου τίθεται στη διάθεσή σας και το ΔΣ δίνει εντολή, έχουμε έννομο 
συμφέρον και θα πρέπει πέρα από τη βοήθεια και τις νομικές υπηρεσίες να παραστούμε και στην εκδίκαση 
στο Συμβούλιο της Επικρατείας ως το νομικό πρόσωπο που έχει έννομο συμφέρον από την μετακίνηση 
αυτή του καζίνο από την Ξάνθη στην Αλεξανδρούπολη. Για να μη λέμε πολλά λόγια εγώ νομίζω πως αυτό 
μπορούμε να κάνουμε αυτή τη στιγμή και θα το κάνουμε. Ό,τι όμως χρειαστείτε για οποιαδήποτε 
παράσταση όπως και την προηγούμενη φορά και μάλιστα έπεσα από τα σύννεφα διότι εκεί από υπεύθυνα 
χείλη από αυτόν τον πρόεδρο της επιτροπής άλλα ακούσαμε και άλλα βλέπουμε να γίνονται. Ό,τι λοιπόν 
χρειαστείτε για επισκέψεις, πιέσεις και οτιδήποτε νομίζω πως και εγώ και όλα τα μέλη του ΔΣ είμαστε στη 
διάθεσή σας». 

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 



Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

Εξουσιοδοτεί τη Νομική Υπηρεσία του Δήμου Ξάνθης να συνυπογράψουν την αίτηση ακύρωσης 
και αναστολής εκτέλεσης από κοινού με το Σωματείο Εργαζομένων του Καζίνο Ξάνθης και τους 
εργαζόμενους του Καζίνο και ενδεχομένως και άλλους πολίτες της Ξάνθης κατά της με αριθμό 
5597/β΄/21-3-2013 (ΦΕΚ Β772) Υπουργικής Απόφασης μετεγκατάστασης του Καζίνο Ξάνθης στην 
Αλεξανδρούπολη και της 93/4/28-1-2014 απόφασης της Επιτροπής Ελέγχου και Εποπτείας Καζίνο 
(ΕΕΕΠ) με την οποία τροποποιήθηκε εκ νέου η με αριθμ.600/3-4-95 (ΦΕΚ Β 269) ΥΑ και υλοποιήθηκε η 
ως άνω εγκατάσταση του Καζίνο Ξάνθης στην Αλεξανδρούπολη και να παραστούν κατά την εκδίκαση της 
υπόθεσης ενώπιων του Συμβουλίου Της Επικρατείας υποστηρίζοντας το έννομο συμφέρον του Δήμου 
Ξάνθης λόγω απώλειας εσόδων που προκαλείται στο Δήμο Ξάνθης από τη μετεγκατάσταση αυτή και 
όποιους άλλους λόγους προστεθούν κατά την εκδίκαση της υπόθεσης. 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                                    (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 25-2-2014 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ. Σ/λίου 

 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
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